

TERRA FELIX



E'VETTE'S BLOCK MOUVEDRE 2009

WINEMAKING NOTES:

E'Vette's Block Mourvèdre is our most awarded wine. The 2009 Vintage won a Trophy at the National Wine Show and was acclaimed the best wine of its type in 2009.

The grapes come from 12 year old vines on a small vineyard at Lake Marmal, North of Bendigo. The vineyard enjoys warmer conditions with well drained, red loam soils. There are only 5 acres of Mourvèdre which we call Evette's Block in recognition of the vineyard manager. This wine has a deep purple colour. Mourvèdre is a late ripening variety that exhibits brambly and quite intense blackberry, cherry and other berry fruits backed up with rich spicy characters.

The palate is savoury with a distinctive acid and tannin structure that is unique to this variety. The use of quality French oak has resulted in flavours of smoked cloves and cashew nuts.

A Rhône style with Aussie intensity to be enjoyed with a range of Mediterranean food and duck. Whilst medium bodied in style, the structure of this wine ensures it will continue to be enjoyed for another 12 years.

QUICK NOTES

VINTAGE 2009
GRAPE VARIETY Mourvedre
GROWING AREA Central Victoria
ALC %/VOL 14.6 % v/v

TITRATABLE ACIDITY 6.71 g/l
PH 3.49
CELLAR POTENTIAL 12 years
OAK French



TERRA FELIX



E'VETTE'S BLOCK

慕合怀特
2009

WINEMAKING NOTES:

埃维特区慕合怀特是我们获奖最多的葡萄酒。2009年葡萄酒在全国葡萄酒展上赢得了奖杯，并被评选为2009年同类最佳葡萄酒。

这些葡萄来自本迪戈北部马尔马尔湖一个小型葡萄园中的12岁葡萄树。葡萄园气候宜人，排水良好的红色壤土。慕合怀特只有5英亩，我们称其为埃维特区 (Evette's Block)，以表彰葡萄园经理。这种酒具有深紫色。慕合怀特是晚熟品种，表现出黑莓，浓郁的黑莓，樱桃和其他浆果，并带有丰富的辛辣风味。

口感鲜美，具有独特的酸和单宁结构。使用优质法国橡木桶使酒产生了熏制丁香和腰果的味道。

罗纳的 (Rhone) 风格和澳大利亚的浓郁口感可与各种地中海美食和鸭子一起享用。酒体中等，但其结构确保了它在接下来的12年中仍可继续享用。

QUICK NOTES

年份 2009
葡萄品种 慕合怀特
产区 维多利亚中部
酒精度 14.6 % V/V

可滴定酸 6.71 G/L
PH值 3.49
窖藏潜力 12年
橡木桶 法国

